
Ik ben een moeder die zich grote zorgen maakt om mijn dochter van 9 jaar met PDD-NOS en 
AD(H)D en ze heeft een totale achterstand en een lager IQ. Ook heeft ze een licht 
spierspannings probleem. Je ziet aan de buitenkant niks en toch is het geen opgeplakt label! 
(Was het maar waar!!!) Nee, ze heeft serieus grote problemen! o.a. Sociaal, emotioneel, 
motorisch, angsten, wil meer dan ze kan, snapt veel niet, soms erg dwangmatig, slechte 
concentratie!, te veel willen, snel wisselen van onderwerpen, chaotisch en rommelig, snel 
huilerig, ze wordt steeds overvraagt zelfs door haar zelf! en ga zo maar door... 
En dan willen jullie de klassen groter maken. hulp verminderen. of zelfs naar regulier basis 
onderwijs. laat me niet lachen!?!?!  Ze zit nu op een mytyl-tyltyl school in een klas met 9 
kinderen. hier zit ze goed! ze heeft een leerkracht en een assistent. Daarbij krijgt ze nog veel 
therapieen die nodig zijn! onder schooltijd in school. Ze maakt lange dagen.. alles kost haar 
meer moeite en energie! Ze wil zo graag 'normaal' zijn maar dat lukt niet v.w. haar 
problemen!
Ze moet waarschijnlijk toch aan de medicijnen..(wat we liever niet willen) omdat 9 kinderen 
al veel prikkels geeft en ze zich niet goed kan concentreren en dus slecht verder kan 
ontwikkelen/groeien. Sociaal is het echt een drama.
-Ik maak me zo'n zorgen met alle bezuinigingen, samenvoegingen, grotere klassen, minder 
hulp enz.  Hoe gaat dat straks eruit zien!?!? wat voor grote gevolgen/problemen krijgt ons 
dochter(dus we!) er door???  
Denken jullie ook nog aan de kinderen of gaat het alleen om het geld??? 
En lezen jullie wel over de problemen van deze kinderen? Of wordt er alleen gedacht dat de 
meeste toch nep-labels hebben? Doe daar dan wat aan. Pak de beoordeling beter aan.
-En wat er naar mijn idee eens heeeeel goed moet worden onderzocht.. hoeveel slechte stoffen 
er in ons eten/drinken zit?
hoeveel schade vaccinatie's geven bij deze gevoelige kinderen? hoeveel schade geven 
stralingen van alle draadloze verbindingen? enz.  het is zo gek nog niet dat er steeds meer 
kinderen komen met dit soort problemen. Zoek eerst eens uit hoe het komt voordat je in de 
hulp/zorg gaat hakken. Je kunt beter het verminderen en/of liever voorkomen, dan kunnen 
veel meer kinderen naar normale scholen. = minder zorg en hulp nodig! dus geld over.
-En onze dochter heeft ook op een speciale spraak-taal school(Alexander Rozendaal school) 
gezeten, hier viel ons op dat er heel veel allochtonen zitten die de taal niet goed kunnen omdat 
hun ouders de ned.taal niet spreken. Ouders kwamen steeds met (betaalde) tolken naar school. 
Er waren ook hier lange wachtlijsten voor kinderen met echte spraak-taal problemen. Het lijkt 
me dat deze kinderen naar normaal onderwijs kunnen als hun ouders en zij meer lessen 
krijgen in de ned.taal! Hoeveel geld zal dat schelen?
Veel succes.
Ik hoop, bid, duim en wens dat het allemaal goed blijft gaan… 

Vriendelijke groeten, 
Een bezorgde moeder!


